
 

 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 21. april 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 678 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 678:  

”Bevillingen til at styrke høreapparatsbehandlingen for at sikre, at borgere med høre-

tab modtager en effektiv og uvildig behandling af høj kvalitet udløber i 2022. Planlæg-

ger regeringen at afsætte midler på finansloven til høreområdet efter 2022?” 

 

Svar: 

Der blev prioriteret ca. 215 mio. kr. i årene 2019-2022 til en række indsatser, der har 

til formål at videreudvikle dele af høreområdet og nedbringe ventetiderne til høreap-

paratbehandling. Projektet er på nuværende tidspunkt dermed fortsat undervejs in-

den for flere af indsatsområderne, ligesom arbejdet med en række af initiativerne har 

været påvirket af håndtering af corona-pandemien jf. også min besvarelse af spørgs-

mål 675. Der henvises til besvarelsen af SUU alm. del 680 for ydereligere om status 

på indsatsen på høreområdet.  

 

Endvidere kan jeg oplyse, at regeringens finanslovsprioriteter præsenteres i regerin-

gens forslag til finanslov.  

 

 

Med venlig hilsen 
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